
Protokół z posiedzenia Komisji Społecznej  

Rady Gminy Suchy Las 

dnia 15.12.2017 roku. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie gości i członków Komisji. 
3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
4. Przyjęcie protokołu z dnia 16.11.2017 roku. 
5. Spotkanie z Redaktor Naczelną Gazety Sucholeskiej – Panią Barbarą Stachowiak. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad. 1 – 3. 

Przewodniczący Komisji Społecznej K. Pilas otworzył posiedzenie. Powitał członków Komisji i 

zaproszonych gości oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. Wszyscy członkowie Komisji 

obecni. 

Ad. 4. 
 
Protokół z dnia 16.11.2017 roku został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5. 

Redaktor Naczelna Gazety Sucholeskiej – Pani Barbara Stachowiak przedstawiła członkom 

Komisji prezentację zawierającą opis rocznej działalności miesięcznika (załącznik do 

protokołu). 

Radny G. Rewers – prezentacja została przedstawiona i opowiedziana w profesjonalny 

sposób. Gazeta jest dostarczana regularnie do punktów odbioru i nawet zdarza się, że jej 

brakuje (tak szybko się rozchodzi). Nasza gazeta jest pozytywnie odbierana przez 

mieszkańców. 

Radny Z. Hącia – jakie są terminy dostarczania artykułów? 

B. Stachowiak – chciałabym, aby gazeta wychodziła wcześniej. Teraz gromadzenie artykułów 

będzie się odbywało do 05 – 07.01.2018. 

Przewodniczący KS – przyszły rok, to obchody 800-lecia Suchego Lasy. Wiem, że Promocja 

Gminy mocno jest zaangażowana w te obchody. Budżet został odchudzony o 120 tyś. zł. 

B. Stachowiak – tak, wiemy o tym. Kierownik Referatu przeanalizował zadania i cześć 

postaramy się zrealizować z wydatków bieżących. 

Przewodniczący KS – zostałem obrażony przez Pana Ankiewicza, że robię sobie kampanię 

wyborczą za pomocą obchodów 800-lecia Suchego Lasu. Myślę, że przewodniczący Komitetu 

Organizacyjnego się do tego ustosunkuje.  

Radny Z. Hącia – Czy ktoś Panią wspomaga? 

B. Stachowiak – tak, organizatorzy wydarzeń odbywających się na terenie Gminy przysyłają 

mi artykuły. 



Ad. 6. 

Radny G. Rewers – jeśli chodzi o plan pracy Komisji Społecznej, to uważam, że dobrą 

praktyką będzie powielać co roku to, co robiliśmy w poprzednim. Wskazany jest kontakt 

bezpośredni z miejscowościami. 

Radny Z Hącia – może być wesoło na sesji budżetowej, ponieważ Golęczewo szykuje się na 

obronę szkoły. 

Radny R. Tasarz – przecież ta szkoła nie jest traktowana po macoszemu. Było spotkanie 

Komitetu i mówiliśmy, że priorytetem jest przedszkole dla Golęczewa. 

Radna U. Ćwiertnia – potrzebny jest remont. 

Radny R. Tasarz – jeżeli ktoś wstanie na sesji i powie, że szkoła się wali, to ja natychmiast 

dzwonię na 998 i szkoła będzie zamknięta. Jest to informacja niepokojąca i zagrażająca życiu 

i zdrowiu. Dzieci są najważniejsze. Musimy się wspierać, a nie walczyć. 

Radny Z. Hącia – szafka energetyczna na boisku jest otwarta. Musi być zabezpieczona. 

Radny R. Tasarz – co dwa lata BHP-owiec sprawdza budynki oświatowe. Na bazie protokołu 

pokontrolnego wszystkie usterki powinny być naprawione. 

Ad. 7. 

Przewodniczący KS – zakończył się Turniej Mikołajkowy z udziałem m.in. dzieci z Ukrainy. 

Jak odjeżdżali, to niestety tylko jedna osoba przyszła ich pożegnać. 

Radny M. Jankowiak – chciałbym podziękować pani Kamili Ślęzak za wsparcie przy 

organizacji Turnieju, ponieważ jako Stowarzyszenie z organizacją zostałem sam. 

Przewodniczący KS – powinno być dla nas ważne, aby Ukraina była silna i bezpieczna. 

Ważna jest współpraca między nami na najniższym szczeblu. 

Ad. 8. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Krzysztof Pilas 

 

 

 

 

 

 

 


